
 

                  ŽIVOTOPIS PANÍ BRŮNOVÉ 

Paní Brunová se narodila v nemocnici v Lounech 31. října 1948 rodině, která ji 

měla velmi ráda. Do sedmi let bydlela se svými rodiči a starší sestrou v Děčíně. 

V tomto městě byla velice šťastná, protože tam měla hodně kamarádů. 

V těchto letech začala její sportovní kariéra. Do druhé třidy už nastoupila do 

Loun. Rodina se nastěhovala do ulice Čeňka Zemana. Ta dnes patří do 

památkové zóny. V tom stejném domě bydlí až do dnes.  

        V druhé třídě taky nastoupila do Sokola a stala se pionýrkou. Po celou dobu 

docházky na základní školu sportovala a účastnila se sportovních vystoupení, do 

nichž spadá i účast na spartakiádě v Praze, ze které si odnesla silné zážitky. Na 

střední Ekonomické škole v Žatci studovala pouze dva roky. Po studiu si hned 

našla zaměstnání v ZNZZ. Toto první zaměstnání jí vydrželo až do narození 

jejího prvního dítěte, holčičky, v roce 1972. Mezitím se v roce 1970 vdala. 

S manželem se seznámila na sportovišti a absolvovala s ním i tréninky a jezdili 

na dovolené, kde se také věnovali sportu.  

          V roce 1971 vstoupila jako řadový člen do KSČ. Bylo to hlavně proto, že 

v té době bylo problém dostat dítě do jeslí. Kdo chtěl umístit dítě do tohoto 

zařízení bez problémů, vstupem do strany si tuto záležitost vyřešil. Stejně tak, 

pro její druhé a poslední dítě, syna, narozeného v roce 1975.  

         O dva roky později nastoupila paní Brůnová na krátko na pobočku 

Statistického úřadu v Lounech. Další její zaměstnání bylo ve Spořitelně. Zde 

strávila deset let. Po nastoupení do další práce se vdala její dcera a narodila se 

její první vnučka, později i vnuk. V roce 2001 si udělala sanitární kurz. Díky tomu 

přijala práci v dětské psychiatrické léčebně v Lounech, kde nastoupila jako 

vychovatelka. Po pěti letech této práce ji čekal důchod.  

        O rok později v roce 2006 se jí oženil syn, tomu se narodila se dcera, druhá 

vnučka paní Brůnové. Tyto krásné chvíle byly bohužel nahrazeny jednou 

smutnou. V roce 2012 zemřel její manžel. O dva roky se však narodila jejímu 

synovi další vnučka. A nakonec se v roce 2020 dočkala i pravnučky. Dnes už si 

jen v klidu užívá života se svou rodinou.  


